
Dagsorden/referat   

Fælles bestyrelsesmøde Lindholt etape1 – Grundejerforening og Vejlaug 

 

Dato:  17. april 2023 
Sted:  Peter, Okapivej 29 
Klokken: 19:30 – 21:00 
Indkaldte:  Morten, Camilla, Peter, Mikael, Anders, Birger (Domea)  

samt nye bestyrelsesmedlemmer Charlotte og Simone Sofie 
Dermed er både gammel og ny bestyrelse repræsenteret. Ved afstemning ifht. punkterne er det de 
nye-valgte bestyrelsesmedlemmer der har stemmeret. 
 

Dagsorden  Referat 
1. Godkendelse af referat samt underskrift  

 
Godkendt 

2. Orientering fra formanden v. Camilla 
 

 

Intet nyt 

3. Orientering fra kassereren v. Mikael  
 
 

Mikael fortæller kort om hvad kassereren 
arbejde består i. 
Betaling til grundejerforening og vejlaug 
forfalder til betaling d. 1. maj 2023. 
Der sendes en reminder ud ugen inden. 
 
CVR-nummeret skal flyttes fra tidligere 
kasserer til ny kasserer. Banken og tidligere 
kasserer kontaktes. 
 
Simone Sofie Kristensen vælges som ny 
kasserer. 
Resten af bestyrelsen bakker op om arbejdet 
 

4. Konstituering af ny bestyrelse Simone Sofie Kristensen vælges kasserer for en 
to-årig periode 
 

5. Status på overdragelse af området v. 
Morten og Peter 

a. Kommunen er kommet med et svar 
der er tilsendt pr. mail 

b. Tjek af mangelliste  
 

Kort status på overdragelse af området. 
 
Det drøftes om et professionelt firma skal 
inddrages i fondssøgning. Dog er bestyrelsen 
forbeholden overfor at bruge midler på det at 
hyre et professionelt firma, og vil i første 
omgang selv undersøge mulighederne. Derfor 
aftales følgende: 
 

1) Det aftales, at Mikael skriver til 
banken, at foreningen skifter kasserer, 
og at foreningen skal klargøres til at 
kunne søge fondsmidler, hvor der 
kræves MitID til fondssøgningen. Der 



skal tilknyttes en NemKonto til 
grundejerforenings konto. 

 
2) Det aftales, at bestyrelsen sætter sig 

sammen d. 1. maj kl. 19:30 ved Camilla. 
 

3) Inden da skal hvert medlem undersøge 
hvilke fonde der kan søges. 

a. Der skal laves en skabelon, som 
vi tager udgangspunkt i vedr. 
fondssøgning. 

 
4) Der efterspørges på Facebook om 

nogle grundejere har kendskab til 
fonde der kan søges (Anders skriver) 

 

6. Etablering af fællesområdet Se ovenstående punkt. 
Der arbejdes stadig med tegninger og ideer, og 
der er ikke truffet nogen endelig beslutning 
omkring placering, valg af træer samt design. 

7. Fælles spisning for bestyrelse Onsdag d. 17. maj. Spisning med hele 
bestyrelsen på Det Glade Vanvid 

8. Evt. OBS på når de nye grunde på Okapivej sættes 
til salg ifht. om der sker ødelæggelse af 
vejen/kantsten mm. 

 
 
 


